



## 東華三院146周年慈善晚宴 TWGHs 146th Charity Dinner



東華三院自 1870 年成立迄今，經已服務香港 146 載。全賴香港特區政府長官、歷屆前賢與各界善長的指導與慷慨支持，東華三院得以成為本港具規模的慈善機構，全面拓展醫療、教育及社會福利服務，讓更多有需要人士受惠。

東華三院周年慈善晚宴是本院年度重點活動之一。今年晚宴於 2017 年 2 月 11 日（星期六）晚上假香港君悅酒店大禮堂舉行，邀請各界善長聚首一堂，分享周年喜悅，同時為本院教育服務籌募經費。適逢當日為元宵佳節，晚宴特別以「夢儂百老匯」為主題，誠邀嘉賓配合主題以百老匯歌舞劇造型出席，大會將安排百老匯歌舞演出，為嘉賓帶來一場難忘的元宵盛宴。

我們期待與您一同渡過一個別具意義的晚上！

Founded in 1870, Tung Wah Group of Hospitals ("TWGHs") has served the Hong Kong community for 146 years. It is with the guidance and unfailing support from the Government officials, former Board of Directors and benefactors from all walks of life that allow us to develop holistic medical, education and community services, and grow into a sizable charitable organization in Hong Kong, for providing more and wider services to people in need.

TWGHs Charity Dinner is one of our annual signature events. This year, the Dinner will be held on Saturday, 11 February 2017, at the Grand Ballroom of Grand Hyatt Hong Kong, with all well-wishers getting together to celebrate the 146th Anniversary, while raising funds for the Group's education services. As it happens to be the Chinese Lantern Festival on the Event day, the theme of the evening will be adopted as *Moon Night on Broadway* with spectacular Broadway musical performances, bringing to our guests an unforgettable night. Guests are encouraged to dress up in Broadway musical costumes in order to blend in the atmosphere of the Event.

We look forward to greeting you in this meaningful evening.



李鏐麟博士太平紳士

Dr. LEE Yuk Lun, JP

籌委會主席暨東華三院第一副主席  
Organizing Committee Chairman cum  
1st Vice-Chairman, Board of Directors



馬陳家歡

Katherine MA

東華三院主席  
Chairman, Board of Directors

### 籌委會委員 Organizing Committee Members

蔡榮星第四副主席

Dr. TSOI Wing Sing, Ken  
4th Vice-Chairman

鄧明慧總理

Ms. TANG Ming Wai, Mandy  
Director

區宇凡總理

Mr. AU Yu Fan, Gabriel  
Director

馮少雲總理

Ms. FUNG Siu Wan, Stella  
Director

蔡加怡總理

Ms. CHOI Ka Yee, Crystal  
Director

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助是項活動的直接開支，亦不會從活動籌得的公眾善款扣除行政費用，確保公眾善款全數撥用於本院服務。

All direct costs of the Event have been sponsored by TWGHs Board of Directors and the Title Sponsor.

No administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations will go directly to our services.